
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
 

sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec održane dana 19. prosinca 2013. s početkom 
u 19.00 sati u domu kulture Gornji Mihaljevec (vijećnica). 
Sjednica je sazvana pozivom KLASA: 021-05/13-01/9, URBROJ: 2109/21-02-13-1 od 13.12.2013. 
Sjednici su bili nazočni vijećnici Općinskog vijeća Gornji Mihaljevec: Franjo Kovačić, Konrad Brezarić, 
Mirjana Novak, Marijan Sklepić, Robert Kos, Nataša Sternad, Robert Veselko, Josip Petković, Marinka 
Kostanjević (pridružuje se sjednici u 20.20h na početak 8.točke dnevnog reda), Mladen Borko. 
Sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Robert Veselko (ispričao se), Boris Resman (ispričao se). 
Osim vijećnika sjednici su bili nazočni : Goran Lovrec – načelnik, Darko Horvat – zamjenik načelnika, 
Milan Flinčec – predsjednik NK Bratstva Preseka 
Zapisnik vodila: Gordana Golub 
 
Sjednicu je vodio predsjednik Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec gosp. Josip Petković, 
pozdravio je sve prisutne i dao predloženi dnevni red na usvajanje. 
 
Jednoglasno  je usvojen slijedeći : 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća Gornji Mihaljevec (materijal u privitku); 
2. Aktualni sat; 
3. Izmjene i dopune Proračuna općine Gornji Mihaljevec za 2013. godinu (materijal u privitku); 
4. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godini 

(materijal u privitku); 
5. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2013. godini (materijal u 

privitku); 
6. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2013. godinu 

(materijal u privitku); 
7. Izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Gornji Mihaljevec za 2013. godinu (materijal u 

privitku); 
8. Proračun Općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu sa projekcijom za 2015., i 2016. godinu 

(materijal u privitku)   
9. Plan razvojnih programa općine Gornji Mihaljevec za 2014. Godinu sa projekcijom za 2015., i 

2016. godinu (materijal u privitku); 
10. Odluka o izvršavanju Proračuna općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu. (materijal u privitku); 
11. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. godinu (materijal u 

privitku); 
12. Program održavanja komunalne infrastrukture u 2014. godinu (materijal u privitku); 
13. Program javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2014. godinu (materijal u privitku); 
14. Socijalni program općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu (materijal u privitku); 
15. Odluka o davanju u najam stanova u vlasništvu općine Gornji Mihaljevec (materijal u privitku); 
16. Odluka o izdavanju prethodne suglasnosti na Prijedlog programa rada i Prijedlog financijskog 

plana Javne vatrogasne postrojbe Čakovec za 2014. godinu. 
17. Odluka o imenovanju predstavnika u Povjerenstvo za dodjelu zakupa na poljoprivrednom 

zemljištu u vlasništvu RH (materijal u privitku);  
18. Informacije i izvješća 
19. Ostalo. 

 
 

 



 
Ad.1. Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec 
 
Izvod iz zapisnika vijećnici su primili poštom. Zapisnik sa 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Gornji 
Mihaljevec jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.2 Aktualni sat 
 
Josip Petković: do kraja godine planiramo još jednu sjednicu i to za 21.12.2013 godine, a do tada evo 
samo kratak izvještaj o našim obvezama do sada, pošto će načelnik na svečanoj sjednici podnijeti 
izvještaj. Dospjele obveze su 750.000,00 kuna,  nedospjele iznose 66.000,00 kuna,  prikupljena a 
neproslijeđena naknada za uređenje voda iznosi 227.000,00 kuna, nenamjenski utrošena sredstva za 
zonu iznose 610.000,00 kuna. Ukupno to iznosi 1.653.000,00 kuna. Do kraja godine očekujemo još 
povećanje obveza za još nekih 100.000,00 kuna.  
Najveća obveza je „Prvi faktor“ pa nas i „Tegra“ pritišće zbog toga. Stanje žiroračuna je oko nule a sa 
01.07.2013 je bilo skoro 200.000,00 kuna u minusu. Dobro da smo bar na nuli ako neko od dobavljača 
odluči pustiti ovrhu da nismo odmah blokirani.  
Brezarić Konrad: imam jedno pitanje i tražim da mi netko to pojasni. Radi se o prikupljenim sredstvima 
na humanitarnom koncertu „Naši za naše“ dok je organizator bio MO Dragoslavec Selo. Zanima me 
gdje su novci završili jer je Robi rekao da je novce dao Francu ( na općinu) jer u tom trenutku nisu imali 
određenu osobu kojoj bi dali te novce i da sad on više ne zna gdje su. Želim da mještani znaju gdje su 
novci. 
Franjo Kovačić: Prilog je bio prikupljen prije tri godine i predsjednik MO Dragoslavec Sela predložio je 
da se osniva zaklada jer u tom trenutku nisu znali kome bi dali novce pa kad bi se znalo da ih 
rasporede. Međutim sa osnivanjem zaklade je mnogo posla pa ona nije osnovana. Nakon toga novci su 
položeni na općinski račun sa kojeg je isplaćeno 500,00 kuna i u obliku poklon bona darovano 
gospodinu Šafariću a namjera da se Pintarić Zlatku pomogne pri nabavi slušnog aparata sa dodatnih 
500,00 kuna nije ostvarena jer je gospodin Pintarić dobio slušni aparat preko Centra za socijalnu skrb. 
2.000,00 kuna je bilo namijenjeno Cvetković Josipu koji je bolovao od raka, nažalost  gospodin 
Cvetković je bio u vrlo lošem stanju pa je preminuo prije negoli smo mu uspjeli odnijeti novce. Preostali 
iznos od prikupljenog je ostao na žiroračunu općine što je i zapisnički uvedeno. Znači dajem svim 
vijećnicima na znanje da nisam uzeo prikupljene novce, oni još uvijek stoje na općinskom računu a 
predsjednik MO Dragoslavec Sela bi to trebao znati. 
Robert Kos: gospodin Brezarić se je malo grubo izrazio  rekavši da sam optužio Franca za novce. 
Nisam nikog optužio samo sam rekao da smo novce proslijedili na općinu jer nismo imali kamo s njima. 
Goran Lovrec: sve što ste rekli stoji, samo me zanima onako sa knjigovodstvene strane ako je obveza 
bila prije tri godine uvrštena a neizvršena zašto nije bila u idućim godinama izvršena ili bar prikazana. 
To je trebalo biti evidentirano, znači da trebamo onda uvrstiti tu obvezu u proračun za 2014. godinu. 
Franjo Kovačić: činjenica je da su novci prikupljeni i neutrošeni, treba naći osobu kojoj će se dati i to 
evidentirati i stvar je riješena. 
Nataša Sternad: znači da je zaklada bila ili nije bila osnovana? I na koji račun su prebačeni novci?  
Franjo Kovačić: ne nije bila osnovana i novci su prebačeni na općinski račun. 
Josip Petković: znači razjasnili smo stvar, novci su tu nije ih nitko ukrao i nisu se potrošili, trebaju se 
isplatiti i sve je jasno. 
Konrad Brezarić: imam još jedno pitanje, vezano uz pokojnu  koja je bila dovezena k nama u kapuru na 
„čekanje“ koliko ja znam mi to uslugu nemamo. Navodno je trebala biti tu kroz noć i drugi dan 
prevezena na kremiranje. I druga stvar, baš na tom sprovodu su mještani postavili nekakvu kutiju za 
dobrovoljne priloge koju mi nismo odobrili a od Vas su g. Petković tražili dopuštenje pa ste im odobrili. 
Navodno su se trebali prikupljati prilozi za obnovu kapelice u Preseki. Želim napomenuti da ja nisam to 
odobrio i izričito sam rekao da se kutija ne smije postaviti jer mi taj prijedlog nismo podržali i zatražio 
sam da ju maknu nakon što su je postavili. 



Josip Petković: Komar Ivan iz Badličana me zvao u vezi dobrovoljnih priloga za obnovu kapelice jer je 
želja pokojne i njezine obitelji bila da se da dobrovoljni prilog za spomenutu kapelicu umjesto da se 
bacaju novci na cvijeće koje ionako prebrzo uvene. Smatram da se nas ne tiče u kojem smislu se daruje 
obitelj pokojnog, dali su to vijenci, svijeće ili novac. Pitali su me dali imam nešto protiv da daruju obitelj u 
novčanom smislu i ja sam im rekao da me se ne tiče ali i nemam ništa protiv. A za kutiju nisam znao do 
sada. 
Još bi Vas gospodine Brezarić molio da takve stvari ubuduće riješite sa mnom osobno i da ne zamarate 
sve vijećnike sa takvim bezveznoćama. 
Goran Lovrec: oko 14.00 sati me zvao grobar Vlado i izvijestio me o tome da je kutija postavljena i da 
ne zna tko ju je postavio ni kada. Niti me zanima tko ju je postavio ni kada a niti tko ju je maknuo samo 
želim reći da grobna kuća nije mjesto za prikupljanje bilo kakvih dobrovoljnih priloga.  
Petković: dobro, krenimo dalje. U vezi NK Bratstva sam prošli put obećao kratko pojašnjenje o 
djelovanju pa molim gospodina Flinčeca da malo pojasni. 
Flinčec Milan: istaknuo bih nekoliko navoda iz Statuta NK Bratstva: klub raspolaže svom svojom 
nepokretnom  imovinom a u slučaju da dođe do zatvaranja ili raspadanja kluba, ona pripada općini. 
- NK je jednom godišnje dužan podnijeti financijsko izvješće općini na uvid što i redovito činimo. 
- ove godine smo od općine dobili 3.000,00 kuna dotacije i još 500,00 kuna za kup. 
- investirali smo u vodovodni šaht od čega  je Hep pokrio 50.000,00 kuna a članovi i ostali simpatizeri 
kluba ostatak do ukupne vrijednosti od 85.000,00 kuna. Po završenoj godini dostavit ćemo financijski 
plan na općinu iz kojeg će se točno vidjeti koliko i gdje je utrošeno.  
- ove godine prikupili smo 15.000,00 kuna dobrovoljnih priloga. 
- i u postupku je legalizacija građevine kluba pa će i to biti izdatak. 
 Josip Petković: dodajem još trošak okretanja igrališta koje gospodin Flinčec nije spomenuo. 
Goran Lovrec: zamolio bih gospodina Flinčeca da nam dostavi original račune vezane uz legalizaciju 
objekata NK Bratstva jer su podaci slabo vidljivi iz onih faktura koje nam je dostavio. 
Milan Flinčec: Utrošeno je 2.500,00 kuna za snimke i 3.000,00 za biljege i ostale troškove, ali nema 
problema budemo dostavili dokumentaciju iz koje će biti vidljivo. 
Josip Petković: zanima me kakva je situacija sa školom i športskom dvoranom? Da li je građevinska 
dozvola potekla?  
Milan Flinčec: građevinska dozvola je izdana 2010. godine i važeća je bila do 2012. Godine ukoliko nije 
predan zahtjev za produljenje. Koliko znam vodni doprinos nije plaćen stoga građevinska ni nije izdana 
pa ni ne može poteći. Za dogradnju škole je potekla ali za dvoranu nije kako sam i rekao. 
Josip Petković: napravljena je kompletna dokumentacija za obnovu? 
Franjo Kovačić: da je i trošak je u potpunosti platila Županija. 
Josip Petković: znači treba provjeriti što možemo poduzeti u vezi obnove. Još me zanima za „Park 
mladosti“ što se tiče legalizacije starih objekata i dali su novci od ministarstva legalizaciju ili za izgradnju 
novih objekata? 
Franjo Kovačić: novci su dobiveni za novogradnju ali treba prvo staro legalizirati kako bi mogli dalje 
graditi. 
Goran Lovrec: predani su svi papiri za legalizaciju „Parka mladosti“, i otprilike pola posla je obavljeno. 
Istina je da se sve malo više otegnulo vremenski ali što je tu je. 
Josip Petković: još jednom molim u vezi industrijske zone i trafostanice u zoni da gospoda odu na 
Elektru izvidjeti situaciju. 
Mirjana Novak: Imam jednu primjedbu u vezi svečane sjednice. Sve je bilo lijepo pripremljeno i 
organizirano a primjedba se odnosi na dio dok smo iz vijećnice silazili dolje na predstavu. Naime nitko 
nije spomenuo da imamo rezervirana mjesta naprijed pa je nas nekoliko ostalo odzada i nismo ništa 
vidjeli. Smatram da je trebalo to naglasiti da ima rezerviranih mjesta za sve vijećnike i goste. 
Josip Petković: gospodin Borko sigurno nije namjerno izostavio tu informaciju, sigurno se radi o grešci u 
komunikaciji. Uvjeren sam da je unatoč tome bilo dovoljno mjesta za sve. 
Nataša Sternad: u prvim redovima je bilo još dva reda mjesta nakon što smo mi svi sjeli. 
Mirjana Novak: moguće, ali ja nisam toliko visoka da bih to mogla vidjeti a bilo bi mi jako neugodno da 
dođem naprijed i vidim da mjesta nema pa se moram po cijeloj dvorani vraćati natrag. 



Goran Lovrec: ja preuzimam odgovornost ako nije bilo posebno naglašeno za mjesta. Smatrao sam da 
se podrazumijeva da su ostavljena mjesta za vijećnike i goste na svečanoj sjednici.  
   
  
  
 
Ad.3 Izmjene i dopune Proračuna općine Gornji Mihaljevec za 2013. godinu  
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu, kasnije ste dobili još dopunu 
materijala zbog manjih izmjena u planu. 
Rasprave po točci dnevnog reda nije bilo pa je jednoglasno  usvojena Odluka o Izmjeni i dopuni 
Proračuna općine Gornji Mihaljevec za 2013. godinu. 
 
Ad.4  Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. 
godini 
 
Josip Petković:prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture  
za 2013. godinu te dopunu prijedloga  dobili ste u materijalima. 
Nakon kraćeg pojašnjenja izmjene u programu  jednoglasno je usvojena Odluka o Izmjeni i dopuni 
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu. 
 
 
Ad.5 Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2013. godini 
 
Josip Petković: također ste dobili materijale u pozivu za sjednicu. Kao i prethodni programi i ovaj se 
veže na Izmjene i dopune Proračuna za 2013. godinu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojena Odluka o Izmjeni i dopuni Programa održavanja 
komunalne infrastrukture u 2013. godini. 
 
Ad. 6 Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2013. godinu 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojena Odluka o Izmjeni i dopuni Programa javnih potreba u 
društvenim djelatnostima za 2013. godinu. 
 
Ad.7 Izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Gornji Mihaljevec za 2013. godinu 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojena Odluka o Izmjeni i dopuni Socijalnog programa Općine 
Gornji Mihaljevec za 2013. godinu. 
 
 
Ad.8 Proračun Općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu sa projekcijom za 2015., i 2016. godinu 
 
(sjednici se priključuje vijećnica Marinka Kostanjević) 
Josip Petković: Napominjem da je to plan i da  će se prema realizaciji i mijenjati i usklađivati. 
Franjo Kovačić: na sjednici Odbora za financije i proračun odlučili smo podržati takav proračun za 2014. 
godinu, jedinu imamo opasku da bi se u njega trebao uvrstit prije spomenuti neutrošeni novčani iznos 
od koncerta i primijetili smo da pod donacijama nema nedugo osnovane Udruge žena. 
Goran Lovrec: neutrošeni novčani iznos uvrstit ćemo u stavku u socijalnom programu (konto 37219), a 
donacija Udruzi žena je uvrštena pod stavkom ostale udruge. 



Nakon kraće rasprave vezane uz donacije udrugama Proračun Općine Gornji Mihaljevec za 2014. 
godinu jednoglasno je usvojen sa devet glasova za. 
 
Ad. 9 Plan razvojnih programa općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu sa projekcijom za 2015., 
i 2016. godinu  
 
Josip Petković: materijal ste također dobili uz poziv za sjednicu, Plan razvojnih programa je sastavni dio 
Proračuna za 2014. godinu. 
Rasprave po točci dnevnog reda nije bilo pa je jednoglasno usvojen Plan razvojnih programa općine 
Gornji Mihaljevec za 2014. godinu sa projekcijom za 2015., i 2016. godinu.  
 
Ad. 10 Odluka o izvršavanju Proračuna općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu. 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojena Odluka o izvršavanju Proračuna općine Gornji Mihaljevec 
za 2014. godinu. 
 
Ad. 11 Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. Godinu 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojen Program gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2014. godinu. 
 
Ad. 12 Program održavanja komunalne infrastrukture u 2014. godinu 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojen Program održavanja komunalne infrastrukture u 2014. 
godinu. 
 
Ad. 13 Program javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2014. godinu 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojen Program javnih potreba u društvenim djelatnostima za 
2014. godinu. 
 
Ad. 14 Socijalni program općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu 
 
Josip Petković: materijal za točku dnevnog reda ste dobili u pozivu. 
Nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali Kos Robert, Goran Lovrec, Nataša Sternad i Franjo Kovačić  
jednoglasno je usvojen Socijalni program općine Gornji Mihaljevec za 2014. godinu. 
 
Ad. 15 Odluka o davanju u najam stanova u vlasništvu općine Gornji Mihaljevec 
 
Goran Lovrec: proveden je natječaj za davanje stana u najam, otvorena je pristigla ponuda. 
Ponuditelj je gđa. Branda Nina, i dajemo vijeću na donošenje Odluku o davanju stana u najam dotičnoj 
gospođi. 
Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali Robert Kos, Franjo Kovačić, Goran Lovrec, Mladen Borko, 
Marinka Kostanjević, Mirjana Novak i Marijan Sklepić, jednoglasno je usvojena  Odluka o davanju u 
najam stanova u vlasništvu općine Gornji Mihaljevec Nini Branda iz Gornjeg Mihaljevca. 
 
Ad. 16 Odluka o izdavanju prethodne suglasnosti na Prijedlog programa rada i Prijedlog 
financijskog plana Javne vatrogasne postrojbe Čakovec za 2014. godinu. 



 
Josip Petković: kao i svake godine i ove trebamo dati suglasnost na Program rada i Financijski plan 
JVP-a. 
Rasprave nije bilo pa je jednoglasno usvojena Odluka o izdavanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
programa rada i Prijedlog financijskog plana Javne vatrogasne postrojbe Čakovec za 2014. godinu. 
 
Ad. 17 Odluka o imenovanju predstavnika u Povjerenstvo za dodjelu zakupa na poljoprivrednom 
zemljištu u vlasništvu RH  
 
Josip Petković: prijedlog Odluke dobili ste u materijalima, prema naputku Agencije trebamo dati jednog 
člana sa našeg područja. Molim iznesite svoje prijedloge. 
Franjo Kovačić: predlažem gospodina Dvanajščak Željka iz Vugrišinca. 
Josip Petković: dajem prijedlog na glasanje. Iznosim da su svi prisutni vijećnici podržali prijedlog te se u 
Povjerenstvo imenuje Dvanajščak Željko iz Vugrišinca. 
 Kako nije bilo drugih prijedloga jednoglasno je usvojena  Odluka o imenovanju predstavnika u 
Povjerenstvo za dodjelu zakupa na poljoprivrednom zemljištu u vlasništvu RH.  
 
Ad. 18 Informacije i izvješća 
 
Josip Petković: dobili ste izvješće  o stanju sigurnosti za mjesec studeni. 
 
Ad. 19 Ostalo 
 
Josip Petković: 22.12.2013 održat će se koncert „Naši za naše“ pa lijepo molim sve vijećnike sa 
partnerima da se odazovu i sjednu u prva dva reda gdje će biti rezervirana mjesta. 
Još Vas molim da se svečanoj sjednici odazovete kako bi se mogli slikati u novom sastavu. 
Mirjana Novak: zanima me vezano uz List Mihalovčan, tko je sada u Odboru? 
Goran Lovrec: ovaj put nema Odbora, dobili smo dvije ponude od tiskare „Letis“ i u obe nas izađe 
jeftinije nego prošlih godina pa smo odlučili sve prepustiti njima samo im trebamo dostaviti materijale. 
Mirjana Novak: znači da još nije u tiskanju? 
Goran Lovrec: ne nije, pohvalio bih Udruge koje su dostavile svoj doprinos a one koje još nisu bih 
zamolio da to učine što prije. List će izađi sredinom prvog mjeseca jer nam vremenski drugačije ne 
odgovara. 
Mladen Borko: možda bi onda bilo bolje da izađe oko Uskrsa da bude povezano sa nekim događajem. 
Marijan Sklepić: što se događa sa grbom i zastavom? 
Goran Lovrec: platili smo troškove rada povjerenstva dan uoči Dana općine pa sad možemo koristiti i 
grb i zastavu. 
Robert Kos: zanima me dali se može poduzeti nešto po pitanju zavoja kod igrališta, nedugo nazad je 
opet jedan auto sletio. I još me zanima dali se može nešto promijeniti vezano uz mjesto gdje autobus 
ostavlja školsku djecu? Stoji na zebri a nema nikakvog upozorenja da su tu djeca. Dali bi se mogao 
nabaviti jedan od onih solarnih znakova upozorenja? 
Josip Petković: budemo se raspitali na ŽUC-u. 
Želim svim vijećnicima i njihovim obiteljima čestitati predstojeće blagdane i da ih ugodno provedu. 
Sjednica završava u 21.25 sati.  
 
 
 
 
                                                                                                   Predsjednik 
KLASA: 021-05/13-01/9                                                                                        Općinskog vijeća 
URBROJ: 2109/21-02-13-3           
                    Josip Petković  


